

《单词百科:fluency是什么意思?fluency怎么发音?fluency的解释和用法》

英语单词fluency是什么意思?fluency怎么读?fluency怎么发音?简答网为您整理了fluency的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



fluency怎么读

fluency的读音:[' flu : ə nsi]

fluency的意思

- 1、n.流利;熟练自如;
- 2、adj.流利的;文笔好的;

fluency的近义词

- 1、articulateness 发音
- 2、confidence n.信赖, 自信;秘密;

- 3、**ease** n.容易;舒适;无忧无虑;
- 4、**eloquence** n.口才, 辩才;雄辩;雄辩术;修辞法;
- 5、**facility** n.设施;才能, 天赋;特色服务;

fluency的双语例句

- 1、Above four levels, reads, said, writes, translates the fluency.

在四级水平以上, 读, 说, 写, 翻译流畅.

- 2、Fluency in additional languages an asset.

拥有其他流利语言优先.

- 3、Mary is ambitious enough to aspire to conversational fluency in Chinese in four months.

玛丽雄心很大,竟想在四个月里学会用汉语流利地会话.

- 4、The oral interview will test pronunciation, fluency, accuracy, and appropriateness of speech, and comprehension.

口试目的在测试发音、流畅度、准确度及口语表达适当性及理解力.

- 5、Visitors were amazed at the students' conversational fluency in English.

访问者对学生们流利的英语感到惊讶.

- 6、Some young children achieve great fluency in their reading.

一些孩子小小年纪阅读已经非常流畅.

- 7、Good permeability: a lot of convective breathers can quickly diffuse the hot and keep and fluency.

良好透气性.大量的对流透气孔、迅速散发热气,保持清新流畅.

- 8、Mr Thornhill expatiated upon the common topics of conversation with fluency.

唐希尔先生平常谈话总是口若悬河的.

9、To work as a translator, you need fluency in at least one foreign language.

想当一名翻译的话，你至少需要熟练掌握一门外语。

10、Thinking in a foreign language is an indispensable requirement of fluency.

用外语来思考是你能流利地(用这门外语)说话的必不可少的要求。

11、Fluency in French is required for this job.

这个工作要求法语熟练自如。

12、Fluency in English language will be an added advantage. Willing to travel.

良好的英语将是优势之一。(但不是必备条件)。

13、The teacher spoke with great poise and fluency.

那位老师说话沉着而流畅。

14、He is a writer of fluency and felicity, of graciousness and gentleness.

他是一位文笔流畅,措词得体、文雅而且温和的作家。

15、Fluency in English spoken and written, good computer operation.

英语良好, 计算机应用良好,普通话标准。

16、If fidelity is deemed the first criterion of translation, the second should certainly go to fluency.

如果说翻译的第一标准是“忠实”的话, 那么第二标准就非“通顺”莫属了。

17、More practice will make you speak with greater fluency.

多练习就可以使你的口语更流利。

18、He speaks English with great fluency.

他的英语说得非常流畅。

以上是简答网为您整理的fluency怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于fluency

的用法、fluency的释义、fluency
的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/fluency>

